
 

Zápisnica č. 2 

zo zasadnutia Mestského výboru č. 8 konaného na Radnici v Spišskej Novej Vsi,    

Radničné námestie č. 7, v malej zasadačke dňa 22. 2. 2024 od 14,30 do 15,30 hod. 

           

Prítomní:Ing. Jozef Gonda -  predseda      Neprítomní:  Mgr. Marek Baláž       ospr. 

                 Peter Hadidom                                                MUDr.Alena Pekarčíková  ospr. 

                 RNDr. Ladislav Ruttkay                            Mgr.Monika Tkáčová        ospr.        

                 Lukáš Goduš  

                 Ing. Lukáš Lesňák 

                 Ing. Branislav Rusiňák                                                                                   

                 Ing. Jana Valkošáková (gestor a zapisovateľka)   

 

 

Ing. Jozef Gonda, privítal prítomných, oboznámil ich so zmenou programu zasadnutia. 

 

Program zasadnutia :  

1. 1.zmena rozpočtu v roku 2024 

2. Parkovacia politika mesta Spišská Nová Ves 

3. Plán postupu pri oprave mestských komunikácií 

4. Rôzne 

 

K bodu 1: 

 

         Predseda MsV pripomenul členom, aby predložili návrhy za MsV č. 8, ktoré by sa týkali  

1. zmeny rozpočtu ( v 4. - 5./2024 sa bude predkladať do MsZ). 

 V oblasti realizácie investícii máme v pláne požadovať cestou hlavných úloh: 

- II. etapu rekonštrukciu chodníkov na Koceľovej ulici.  

- Priechod od Koceľovej ulice na Hviezdoslavovu ulicu (FRESCH) realizovať ako  

  investíciu, nekvalifikovať to ako vysprávku. 

 Na sídlisku Východ pri realizácii projektu Revitalizácie vnútrobloku sídl.Východ 

ťažká technika poškodila chodníky na Moravskej ulici. Do 1. zmeny rozpočtu zaradiť 

rekonštrukciu/opravu chodníkov na Moravskej ulici.   

 

        K bodu 2:  

Ing. Jozef Gonda oboznámil členov, že sa pripravuje návrh na „Parkovaciu politiku mesta“, 

ktorú je potrebné ešte v orgánoch mesta pripomienkovať a schváliť. Je rozpracovaná na 

niekoľko etáp. Návrh uvažuje s vybudovaním záchytných parkovísk s napojením aj dopravnej 

MHD siete do centra mesta. V návrhu je zoznam úloh, ktoré je potrebné riešiť. Ide o sieť 

platených parkovísk (zóna I a II), riešiť rezidentské parkovanie, abonentské parkovanie, 

selekciu parkovania vo vzťahu k druhu vozidiel (OMV, dodávkové vozidlá, NA ap) a ich 

prevádzkovateľa (FO, FO podnikateľ, PO podnikateľ ap), ako aj forma (parkovacie automaty, 

celoročná parkovacia známka ap) a výška parkovného. K týmto bodom je menovaná 

primátorom pracovná komisia. 

 

 



K bodu 3:  

Ing. Jozef Gonda oboznámil členov MsV, že s firmou MEPOS bola podpísaná rámcová 

dohoda, cieľom ktorej je zabezpečenie prác na úseku MK a chodníkov a verejných 

priestranstiev, ktorej súčasťou je i Plán vysprávok mestských komunikácii, chodníkov 

v meste Spišská Nová Ves. So začiatkom prác sa počíta v mesiaci 4/2024, po započatí 

výroby teplých asfaltových zmesí. Je vypracovaný operačný plán bežnej údržby, podrobný 

postup prác. Mapka realizácie vysprávok bola predstavená na zasadnutí MsV. 

 

K bodu 4:  

 

Lukáš Goduš  

 na Kollárovej ulici smerom k Letnej pred križovatkou pri Malej Redute umiestniť   

spomaľovač (retardér). Ing.Gonda poznamenal, že túto požiadavku je nutné riešiť 

v spolupráci aj s dopravnou políciou. Vzhľadom na skúsenosti s umiestňovaním 

spomaľovačov neodporúča trvať na tejto požiadavke. 

 

Ing. Jozef Gonda   

 Pri Klienskom centre (bývalý Geologický prieskum) zabezpečiť výstavbu nového 

chodníka k RD na Slovenskej ulici. 

              (por. č. úlohy 260 – v riešení)  

 Pre členov MsV predstaviť projektovú dokumentáciu rekonštrukcie                    

              Koceľovej ulice. 

 V spolupráci s Okresným úradom prejednať možnosti využitia parkoviska pri 

Klientskom centre pre verejnosť v popoludňajších hodinách.  

 

Peter Hadidom   

 firma MEPOS pri odpratávaní lístia nevyčistila kanalizačné vpuste,               

odvodové žľaby na Zimnej a Letnej ulici. MsV konštatuje, že táto požiadavka je  

súčasťou služieb Mepos-u pre MsÚ SNV, na úseku čistenia dažďovej kanalizácie vo  

frekvencii 1x za rok. Nezadávať úlohu, ale sledovať jej plnenie v priebehu roka 2024  

a nasl. 

 zo Slovenskej ulice na Rastislavovu ulicu  nastriekať žltú čiaru na komunikáciu,   

             aby bolo zabránené parkovaniu áut (niekedy nie je možný ani prejazd firme                

             BRANTNER Nova). MsV neodporúča túto úlohu zrealizovať.                          

 
Úlohy: 

1. Prechod od Koceľovej ulice na Hviezdoslavovu ulicu (FRESCH) realizovať ako 

investíciu, nekvalifikovať to ako vysprávku. Ide o úlohu, ktorá je v zozname 

požiadaviek MsV! 

2. Na sídlisku Východ pri realizácii projektu Revitalizácie vnútrobloku sídl,Východ 

ťažká technika poškodila chodníky na Moravskej ulici. Do 1.zmeny rozpočtu zaradiť 

rekonštrukciu chodníkov na Moravskej ulici.  Ide o novú požiadavku MsV. 

3. Predstaviť na MsV projektovú dokumentáciu rekonštrukcie Koceľovej ulice. 

4. V spolupráci s Okresným úradom prejednať možnosti využitia parkoviska pri 

Klientskom centre pre verejnosť v popoludňajších hodinách.  

 

Zapísala: Ing. Jana Valkošáková                                            Ing. Jozef Gonda 

                                                                                              predseda MsV č. 8 


